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GYÓGYULÁS AZ IGE ÁLTAL 
Varga István élőben elhangzott tanításának nyers szövege  

Budapest, 2019. november 3. 

 

Ma egy nagyon-nagyon alap tanítást hoztam, mert többen vagytok újak közöttünk, akik 

nemrég kezdtetek el az Úrral járni, és a hitben az első lépéseket teszitek. Szeretnélek 

benneteket Isten Igéjéből megerősíteni a gyógyulást illetően. Járjuk az országot, sokfelé me-

gyünk, múlt héten is szolgáltunk Orosházán, és Szegeden volt egy nagyon áldott összejövetel. 

Isten jeleket és csodákat tett. Általában meghirdetjük ezeket az összejöveteleket, és a 

kommentekből, a hozzászólásokból látjuk azt, hogy mekkora a tudatlanság Krisztus Testében. 

Hogy emberek vannak valamilyen vallásban, valamilyen hagyományrendszert ápolnak, és 

látjuk azt, hogy nincs bennük az élő Ige. Ezt nem kritikaként, hanem tényként mondom, és 

hálát adhatunk Istennek, hogy mi megismerhettük ezeket az alapigazságokat, és ahogy Jézus 

mondta, hogy ti vagytok a földnek a sója, és ha a só megízetlenül, akkor mivel sózzák meg?  

Máté 5,13–16. 

13. Ti vagytok a földnek sója; ha pedig a só megízetlenül, mivel sózzák meg? Nem jó 

azután semmire, hanem hogy kidobják és eltapossák az emberek. 

14. Ti vagytok a világ világossága. Nem rejtetik el a hegyen épített város.  

15. Gyertyát sem azért gyújtanak, hogy a véka alá, hanem hogy a gyertyatartóba te-

gyék és fényljék mindazoknak, akik a házban vannak.  

16. Úgy fényljék a ti világosságotok az emberek előtt, hogy lássák a ti jó cselekedetei-

teket, és dicsőítsék a ti mennyei Atyátokat. 

A Biblia gyertyatartót ír, de igazából mécses tartóról van szó. Az ószövetségben Isten 

jelenlétébe nem vihettek be faggyút, mert az tisztátalannak számított. Látjátok a menórát, a 

hét ágú gyertyatartóban olajat tároltak. Az olaj szimbolizálja a kenetet, mint Istennek a 

jelenlétét. A 133. zsoltárból is idéztem a kenetet. Ki volt Áron? Főpap volt az ószövetségben. 

Ő volt a főpap a levita nemzetségből, Isten választotta ki a papokat, és ott szolgált. Ki az 

Egyház feje most? Jézus az Egyház feje. Ez egy szimbólum, ha megértjük, ha kijelentést 

veszünk, hogy a fejről folyt le az olaj. Hol van a köntös? Az a testen van. Tehát az Úr adja 

nekünk az olajat, Ő adja nekünk a kenetet. Mit jelent a mécses tartó? A Jelenések könyvében 

olvasunk erről, az 1. fejezetben, hogy Jézus kezében van a mécses tartó. A mécses tartó a 

gyülekezet. Amikor arról beszélt Jézus, hogy a (gyertyatartóba) mécses tartóba helyezné el 

Isten a gyertyát, olajat, akkor az a gyülekezetet jelenti. Mert Isten oda küldi az áldást, és oda 

küld életet, örökre. Tehát az olaj a Szent Szellem.  

Tudjuk, hogy Jézus a felkent, és Ő addig nem tett csodát, addig nem gyógyított, addig 

nem szolgált, amíg rá nem szállt Isten Szelleme, és be nem töltekezett Szent Szellemmel. 

Miután Szellemmel teljes lett, kiment a pusztába, és a kenet erejével ellenállt az ördögnek. 

Ellenállt az ördög kísértésének, és ahogy győzelmet aratott, az ördög elfutott Jézus elől, akkor 

kezdte meg a földi szolgálatát. Jézus valójában egy bemutatót tartott nekünk itt a földön, hogy 

hogyan működik Isten országa. Hogyan működik Isten ereje, hogyan működik a szent kenet, 

és hogyan tudunk mi is a kenet által szolgálni. Tehát a kenet Isten természetfölötti ereje. Az 

maga a Szent Szellem. Nézzük az első Igénket a Zsoltárokban.  

Zsoltárok 107,17–19. 

17. A balgatagok az ő gonoszságuknak útjáért, és az ő hamisságukért nyomorgattattak. 

Kik ezek a balgatagok, vagy bolondok, ahogy az Ige nevezi? Azok az elveszett emberek, 

akik Isten nélkül valók. Akik nem tekintik Isten útját, akik a saját erejükben, a saját képes-

ségeikben, a saját gazdagságukban, a saját hústesti erejükben bizakodnak. Mi van ezekkel az 

emberekkel? Mi a nagy probléma? Az, hogy nem táplálkoznak. Nem fizikailag, hanem 

szellemi táplálékra értem. Azt mondja, hogy: 

18. Minden étket utála az ő lelkük, és a halál kapujához közelegtek. 
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Nem akarják Isten Igéjét, nem akarják hallani Isten igazságait, csak a saját képzelgéseiket, 

a maguk választotta istentiszteletben, és a hústest cselekedeteinek a hasznában bíznak, 

vallásos fellegvárakat építettek föl. Abban gondolják az ő gyarapodásukat, növekedésüket, de 

tudjuk, hogy a test cselekedete a halálhoz vezet.  

19. De az Úrhoz kiáltottak szorultságukban: sanyarúságukból kiszabadította őket.  

Itt a pusztai vándorlásra utal az Ige, ha előtte a 105. zsoltárba elmegyünk, ott azt mondja: 

Zsoltárok 105,37.  

37. És kihozá őket ezüsttel és arannyal, és nemzetségeikben nem volt egy beteg sem.  

Isten áldásai nemcsak a gyógyulásról szólnak, hanem abban benne foglaltatik minden. A 

zsidók ma is úgy köszönnek, hogy shalom, ami békességet, teljességet jelent. Az áldás egy 

mennyei erő, egy mennyei hatalom a gyarapodásra, a bővölködésre az életünk minden 

területén. Az 5Mózes 28-ban olvassuk az áldást, és ha tovább megyünk, ott olvassuk az átkot. 

Tudjuk, hogy az áldásokat az ószövetség népe a törvény cselekedetéből tudta elnyerni, 

hogyha Istennek minden parancsolatát megcselekszi. Ha pedig nem, akkor átok alatt voltak. 

Az áldásokat felolvasták a Garizim hegyén, az átkokat az Ebál hegyén olvasták föl. Bizony az 

ószövetségi rendszer az egy nagyon szigorú rendszer volt. De ebben a nagyon szigorú 

rendszerben is az Isten kegyelme mutatkozott meg. Mivel a törvényt egyetlen ember sem 

tudta megtartani, egyetlen ember sem képes üdvözülni a törvény cselekedetei által, ezért Isten 

megengedte, hogy engesztelő áldozatot mutassanak be a nép bűneiért, és valójában ott is csak 

Isten kegyelme, szeretete volt, ami megszabadította őket. Az Ószövetségben is látunk 

gyógyulásokat. Ha megnézzük a pusztai vándorlást, akkor látjuk azt, hogy Isten a pusztában is 

gondot viselt róluk. Negyven évig vándoroltak a pusztában, Isten természetfölötti módon 

szabadította meg őket, és természetfeletti módon jöttek ki Egyiptomból. Egy érdekes dolog, 

hogy egy botot adott Isten Mózes kezébe. Isten természetfeletti Isten. Az 1Korinthusi levélben 

olvassuk, hogy a világ bölcsességét Isten csak neveti.  

1Korinthus 1,20–23. 

20. Hol a bölcs? Hol az írástudó? Hol e világnak vitázója? Nemde nem bolondsággá 

tette-é Isten e világnak bölcsességét? 

21. Mert minekutána az Isten bölcsességében nem ismerte meg a világ a bölcsesség 

által az Istent, tetszett az Istennek, hogy az igehirdetés bolondsága által üdvözítse 

azokat, akik hisznek.  

22. Mert egyfelől a zsidók jelt kívánnak, másfelől a görögök bölcsességeket kerestek. 

23. Mi pedig Krisztust prédikáljuk, mint megfeszítettet, a zsidóknak ugyan botrán-

kozást, a görögöknek pedig bolondságot; 

Mi pedig a Krisztusban hiszünk, mégpedig a megfeszítettben. Őbenne van a mi váltsá-

gunk. A világ számára bolondság az, amit Isten mond. Gondolj bele, hogy a világ legnagyobb 

hatalma ellen ment egy ember egy bottal. Ha ezt fizikai szinten nézzük, természeti síkon, 

akkor ez egy bolondság. Isten szereti azt, hogy az igehirdetés bolondsága által tartsa meg a 

hívőket. A világ bölcsességét Isten bolondsággá tette. A világ bolondjait választotta ki, hogy 

megszégyenítse a bölcseket. Mózes egy bottal elindult a világhatalom ellen. Miért tette ezt 

Isten? Sok ilyet látunk a Bibliában. Azért, hogy Isten tudjon megdicsőülni, mert az ő erejük 

kevés volt ahhoz, hogy meg tudjanak szabadulni, de Isten ígéretet tett. Még Ábrahámnak 

megígérte, és mondta, hogy az ő népe, az ő magva jövevény lesz idegen földön, de ki fogja 

szabadítani őket. Isten természetfölötti módon tette ezt meg. Gondoljatok bele, hogy micsoda 

hadviselés az, amikor mögötted a világ legnagyobb hadserege, előtted meg a tenger! És miért 

tette ezt Isten? Ezen el lehet gondolkodni. Azért, hogy az ember végre érjen már véget 

önmagának, a saját cselekedetnek, és az egész dolog arról szólt, hogy végre tanuljanak meg 

Istenben bízni. Nem volt más lehetőség. Ember nem tudott segíteni. Nem volt ember, aki 

segíteni tudott. Egyedül Isten tudott beavatkozni. Kettéválasztotta a Vörös-tengert, és 

kiszabadultak Egyiptomból, és a pusztában vándoroltak. Ott adta Isten Mózesnek a törvényt. 
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De még Mózes le se jött a hegyről, már megszegték a törvényt. Már bálványt készítettek. 

Bizony, az első napon háromezer ember meghalt.  

Nagyon sok helyen olvasható az Ószövetségben is, amikor Isten kegyelme mutatkozott 

meg. Múlt héten olvastam a Bírák könyvét, és a 6. fejezetben Gedeonról olvashatunk. A 

midianiták és az amálekiták fosztogatták Izrael népét, mert az emoreusok istenét kezdték el 

imádni. Holott a törvény világosan mondta, hogy ne imádj köveket meg fákat, mert nem fog 

az neked segíteni. Nagyon érdekes, ahogy Isten hite szólt Gedeonhoz. Egy angyal ment hozzá, 

és azt mondta, hogy üdvözöllek, erős férfi! Hát Gedeon egyáltalán nem volt erős, ugyanis félt, 

mert a midianiták kirabolták, fölemésztették minden vagyonukat. Úgy voltak, mint a sáskák, 

azt írja a Biblia. Jöttek és mindent fölemésztettek. Már nem volt élelmük. Már az égvilágon 

semmijük nem volt szinte, és Gedeon is csépelte a búzát, hogy valamit az ellenség elől el 

tudjon rejteni, hogy legyen élelmük. Akkor Isten azt mondta neki, hogy bátor férfiú. Látjátok, 

hogy Isten egy hit Isten. Isten már látta Gedeonban, amit ő még nem is feltételezett magáról. 

Azt mondta neki, hogy általad fogja Isten megszabadítani Izraelt az ellenségtől. Hatalmas 

ellenség volt. Azt válaszolta Gedeon, hogy hát pont ő? Az apja a Baál templomába volt főpap, 

és Isten adott Gedeonnak egy parancsot, hogy vágja ki a berkeket, amihez nem volt szabad 

hozzáérni, mert aki ahhoz hozzáért, azt megölték. Rontsa le a Baál oltárát, vegyen az apja 

ökreiből, és áldozzon Istennek. Gedeon annyira bátor volt, hogy nem merte ezt nappal 

megtenni. Mondta, majd éjszaka megteszem. Meg is tette éjszaka. Megtette, amit Isten 

mondott neki. Másnap reggel beállt a zűrzavar, látták, hogy Baál oltára leromboltatott. 

Kérdezték, hogy ki volt az? Kiderült, hogy Gedeon volt. Mondták az apjának, a főpapnak, 

hogy adják elő, mert meg kell halnia!  

Milyen isten az, amit az embereknek kell megvédeni? Halott, élettelen isten. A mi 

Istenünket nekünk nem kell megvédeni. A mi Istenünk az, aki megvéd, aki gyámolít, aki 

fölemel, aki megerősít bennünket. Aki Gedeont is megerősítette. De ez az ember azt mondta, 

hogyha Baál isten, akkor pereljen magáért. Ezért elnevezték Gedeont Jerubaálnak. Várták, 

hogy majd ha Isten haragja lesújt rá, majd holtan fog összeesni. De Isten megtartotta őt. Sőt, 

annyira megtartotta őt, hogy utána azt mondta neki, hogy menjen harcba a midianiták ellen, 

ami hatalmas hadsereg volt. Olyan, amit fizikai erővel Izrael nem volt képes bevenni. De Isten 

megerősítette őt, és azt mondja, hogy vegyél húszezer embert és menjetek! Képzeljétek el, 

hogy Isten azt mondja neki, hogy a húszezer ember sok! Így is valami százszoros túlerőben 

volt az ellenség, és azt mondta, hogy sokan vagytok! Akkor mondta, hogy aki fél, az menjen 

haza! Maradtak tízezren. De Isten azt mondta, hogy még ez is sok. Húú! Akkor mondta, hogy 

menjetek le a folyóhoz és igyatok, és aki úgy lefetyel, mint a kutya, az marad, aki pedig térdre 

esik, és úgy iszik, az menjen haza. Maradtak háromszázan egy hatalmas hadsereg ellen!  

Mert ez a mi Istenünk! Ő akar megdicsőülni, és Gedeon megbízott benne. Nem volt más 

lehetősége. Isten szólt, hogy komoly harci eszközt adok a kezetekbe. Vegyetek kürtöt, meg 

korsót, és menjetek az ellenség ellen. Az ellenség tábora ellen. Hát ez meg milyen haditerv? 

Ez egy ostobaság, egy bolondság, nem? A világ arra gondol, hogy korsókkal, meg sípokkal 

menjenek az ellenség ellen? De azt mondta Isten, hogy akkor küldj a táborba valakit kém-

kedni! Isten már megrettentette az ellenséget. Már arról beszéltek, hogy egy sült árpakenyér 

fog lehengeredni, és az meg fogja semmisíteni a midianitákat. Ezt történt. Fáklyákat is vinni 

kellett, mert éjszaka támadtak. Ez a három eszköz volt velük: a fáklya, a korsó, meg a kürt, 

amivel kürtöltek. Gondoljatok bele, hogy milyen haditerv! Bolondság világi szemmel. 

Bárhogyan megnézzük világi és természeti szinten, ez egy nem normális dolog. Mi volt a 

célja evvel Istennek? Az, hogy ne a saját erődbe bízz, feltétlenül Benne bízzál meg! 

Megtették, és kiáltottak az Úrért és Gedeonért, és megfutamodott az egész midianiták tábora! 

Semmivé lettek, Isten megfutamította az ellenséget. Onnantól kezdve megszabadult Izrael az 

ellenségtől. Még sorolhatnánk ilyen példákat a Bibliából.  
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Ugyanez a helyzet most is. Amikor arról olvasunk a Bibliában, hogy Jézus kiküldte a 

tanítványait, minden esetben megparancsolta, hogy az Evangélium hirdetés részeként szolgál-

janak, és imádkozzanak a betegekért, sőt halottakat támasszanak föl. Ilyen parancsolatot adott. 

Ma emberek, keresztények, hívők, megbotránkoznak ezen. Hogy miket írtak rólam, nem is 

akarom mondani!  Mindenféle sarlatánnak neveztek azért, hogy megyünk, és a betegekért 

imádkozunk. Nem győztem kitörölni a szemetet a szegedi alkalom előtt a Facebook hozzászó-

lásokból. Ezek magukat kereszténynek mondó emberek! Ha ez a világosság, akkor mekkora a 

sötétség? Ezért indított arra az Úr, hogy tényleg szóljunk a gyógyulásról, mert az emberek a 

lavór vízzel kiöntötték a gyereket. Nyilván nem csak erről szól az Evangélium, de Krisztus 

Testében, meg az egész világon minden embernek szüksége van két dologra biztosan: 

egészségre és anyagiakra. Ne felejtsd el, hogy egy fizikai testben élünk. Ennek a fizikai 

testnek szüksége van az egészségre. Nem tudom, észrevetted-e, de nincs még egy tested. Ez 

az egy tested van, és ebben az egy testben ott lakik benne Isten. Ott benned lakik. Az Ige azt 

mondja, hogy Isten tábort jár benned. Azt mondja az Ige: 

Róma 8,11. 

11. De ha annak a Szelleme lakik bennetek, aki feltámasztotta Jézust a halálból, 

ugyanaz, aki feltámasztotta Krisztus Jézust a halálból, megeleveníti a ti halandó 

testeiteket is az Ő tibennetek lakozó Szelleme által. 

Aki föltámasztotta Őt a halálból, meg fogja eleveníteni a te halandó testedet is az Ő teben-

ned lakozó Szelleme által. Hálát adunk Istennek! Ebben a fizikai testben lesznek kihívások. 

Nekem is vannak kihívásaim, és neked is lesznek. Kapok támadást én is, kapsz támadást te is. 

Ez nem kérdés, mert az ördög meg fog támadni. Nézzük tovább az Igét.  

Zsoltárok 107,19–20. 

19. De az Úrhoz kiáltának szorultságukban: sanyarúságukból kiszabadította őket.  

Most figyelj!  

20. Kibocsátotta az Ő Igéjét és meggyógyítá őket, és megmenté őket a pusztulástól. 

A mai tanításnak az a címe, hogy Gyógyulás az Ige által. Mert az Isten Igéjében erő van. 

Ahogy a Zsidó levél 4,12-ben olvasod, hogy Isten Igéje élő és ható. Élesebb minden kétélű 

kardnál: 

Zsidó 4,12. 

12. Mert az Istennek Igéje élő és ható, és élesebb minden kétélű fegyvernél, és elhat a 

léleknek és a szellemnek, az ízeknek és a velőknek megoszlásáig, és megítéli a szívnek 

gondolatait és szándékait. 

Egészen a lelkiismeretig, a csontokig, a velőkig. Megítéli a szívnek szándékait, gondolata-

it. Isten Igéjében erő van. Kérdés az, ha Isten Igéjében erő van, hogy tud felszabadulni ez az 

erő Isten Igéjében? Egyetlen módon, ha szóljuk az Igét, ha hittel szóljuk Isten Igéjét. Nézzük 

meg János evangéliumának az első részében: 

János 1,14. 1–3. 

14. És az Ige testté lett és lakozék miközöttünk és láttuk az Ő dicsőségét, mint az 

Atya egyszülöttének dicsőségét, aki teljes volt kegyelemmel és igazsággal. 

Az Ige testté lett. Az Ige ott van kezdettől fogva a Bibliában: 

1. Kezdetben vala az Ige, és az Ige vala az Istennél, és Isten vala az Ige. 

2. Ez kezdetben az Istennél volt. 

3. Minden Őáltala lett, és nála nélkül semmi sem lett, ami lett.  

Az Ige az kezdettől fogva van. Minden Őáltala lett, nála nélkül semmi nem lett. Minden 

az Igéből állott elő. Ki az Ige? Ki az élő Ige? Maga Jézus Krisztus. Az Ige lett testté, az Ige 

jött el közénk testben. Amit Jézus cselekedett, azt az Ige cselekedte. Isten Igéjében erő van. 

Ma is ugyanolyan erő van Isten Igéjében, mint akkor volt. Valójában, ami harc folyik – mert 

van egy hitharcunk –, nem az ellenség ellen kell nekünk harcolni, mert az ellenség az 

legyőzetett. Jézus legyőzte a sátánt. A fejére lépett, bátran mutogatta. De mégis itt van ebben 
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az atmoszférában az ellenség, és azért van szükséged hitre, mert van egy ellenséged. Ha nincs 

ellenséged, nem lenne szükséged hitre. Valójában a harc a hitedért folyik. Azért, mert a 

gonosz szeretne téged elhitetni, szeretné azt, hogy levedd a szemedet Isten Igéjéről. Szeretné 

azt, hogy körülményeken, a látható valóságon tartsad a szemed. Menet közben előjött az Efé-

zus 6. fejezet, amiben beszél a Biblia a szellem fegyverzetről.  

Efézus 6,11. 

11. Öltözzétek fel az Isten minden fegyverét, hogy megállhassatok az ördögnek min-

den ravaszságával szemben. 

Az ördögnek nincs ereje. De van neki ravaszsága. Meg akar téveszteni. Mit akar valójában 

a gonosz elérni? Ugyanazt, amit Jézusnál akart elérni, hogy kerüljön az ő befolyása alá. Tehát 

valójában a harc a hitedért, az akaratodért folyik, mert nem tud csinálni semmit az ördög 

nélküled. Az életedben semmit nem tud tenni, ő egy szellemi lény. Szellem, nincs teste, 

semmit nem tud tenni. Ő keres magának partnereket, akin keresztül munkálkodhat. Ahogy 

Isten tanítványokon, az Ő hívőin keresztül, az Ő emberein keresztül vitte el az Igéjét, és 

igazságát, ugyanúgy a gonosz is embereket keres, akik engedelmeskednek az ő akaratának. 

Van egy szellemi befolyás erre a világra. Van a gonosz befolyása, van Isten befolyása, és ne-

ked van egy szabad akaratod. Szabad akaratodból eldöntheted azt, hogy a gonosz befolyásá-

nak engedsz, vagy Isten befolyásának. Az azon múlik, hogy mi van a fejedben. Mi a te hited? 

Min gondolkodsz? Egy csodálatos üzenet volt a múlt vasárnap. Köszönjük Istennek. Ha nem 

láttad, akkor ajánlom, hogy nézd meg! Nagyon fontos, hogy min gondolkodsz, hogy mi a te 

hited! Nézzük, itt most mindjárt megyünk tovább a Római levélen, csak szeretném, hogyha 

egy kicsit más oldalról megnéznénk ezt az igehelyet.  

Róma 6,16. 

16. Avagy nem tudjátok, hogy akinek odaszánjátok magatokat szolgákul az engedel-

mességre, annak vagytok szolgái, akinek engedelmeskedtek; vagy a bűnnek, ami halálra, 

vagy az engedelmességnek, ami megigazulásra vezet? 

A Biblia világosan tanítja, hogy valóban létezik a gonosz befolyása, és mindenki engedhet 

a hamisságnak, a hústest cselekedeteinek, a külső körülményeknek – vagy engedelmeskedhet 

Istennek. Ez egy külső befolyás. Miért van szükségünk a fegyverre? Azért, mert van egy 

ellenségünk. Akkor nézzük meg, hogy ki ellen van a tusakodásunk?  

Efézus 6,12–14. 

12. Mert nem test és vér ellen van nékünk tusakodásunk, hanem a fejedelemségek 

ellen, a hatalmasságok ellen, ez élet sötétségének világbírói ellen, a gonoszság szellemei 

ellen, melyek a magasságban vannak.  

A test és vér a mi földi testünknek a szinonimája. Ha látjátok, nekünk a harcunk nem a 

magasságban van, mert a Jézus legyőzte a sátánt. Nekünk a harcunk itt van az elménkben, va-

lójában a csatatér a két fülünk között van. Ott dúl a csata. Nézzük, hogy mit kell fölvennünk: 

13. Annakokáért vegyétek föl az Istennek minden fegyverét, hogy ellenállhassatok 

ama gonosz napon, és mindent elvégezvén, megállhassatok.  

14. Álljatok hát elő, körülövezvén derekatokat igazsággal, és felöltözvén a megiga-

zultság mellvasába,  

Ki az igazság? Jézus. Azt mondja, hogy én vagyok az út, az igazság, és az élet. János 

evangéliumának 16. fejezetében olvassuk, amikor Jézus megígérte a Szent Szellemet. Azt 

mondta, hogy el fog jönni a Szent Szellem, és meg fogja ítélni a világot bűn, igazság, és ítélet 

tekintetében. Bűn tekintetében, hogy nem hisznek énbennem. Tehát ami miatt az ember 

elkárhozik, az az a bűn, amikor nem hisz Istenben. Amikor nem fogadja el Isten örök 

engesztelő áldozatát, amikor nem fogadják be Jézust. Amikor te Jézust elfogadtad, akkor te 

engedtél az igazságnak, mert Isten Szelleme beléd költözött, és Isten Szelleme benned van, és 

benned él. Új teremtéssé lettél. Te szellemed és Isten Szelleme eggyé vált, és örökre elválaszt-

hatatlan. De mégis élünk egy fizikai testben, és a fizikai testünket bizony érhetik támadások, 
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ha valaki megnyitja magát a gonosznak. Mert mit mond Jézus, hogy a gonosz miért jön? 

János 10,10-ben van, tudjátok kívülről: Mert a tolvaj nem egyébért jön, hanem hogy öljön, 

lopjon, és pusztítson, én pedig azért jöttem, hogy életetek legyen, és bővölködjetek. Mit mond 

Jézus a tolvajról? Hogy embergyilkos volt kezdettől fogva, aki soha nem állhatott meg az 

igazságban. Bizony az embergyilkos meg akar téged téveszteni! El akarja pusztítani az élete-

det, a körülményeidet, a családodat, a házasságodat, az anyagi életedet. Van egy ellenségünk, 

azt mondja az Ige: 

Péter 5,8–9.  

8. Józanok legyetek, vigyázzatok; mert a ti ellenségetek az ördög, mint ordító orosz-

lán szerte jár, keresve, kit nyeljen el:  

9. Akinek álljatok ellen, erősek lévén a hitben, tudva, hogy a világban levő atyafisá-

gotokon ugyanazok a szenvedések telnek be.  

Tehát van egy ellenségünk. A mi ellenségünk nem Isten. A tudatlan embereket a gonosz 

megtéveszti, úgy gondolják, hogy Isten akarata a betegség. Van egy gonosz, aki olyan hely-

zeteket, körülményeket akar teremteni, hogy ne a megfelelő időben legyél a megfelelő helyen. 

Ott van a 91. zsoltár, a mi védelmünk:  

Zsoltárok 91,1–4. 

1. Aki a Fenséges (Elion) rejtekében lakozik, a Mindenhatónak (Shaddai) árnyékában 

nyugszik.  

2. Azt mondom az Úrnak: Én oltalmam, váram, Istenem, Őbenne bízom! 

3. Mert Ő szabadít meg téged a madarásznak tőréből, a veszedelmes dögvésztől. 

4. Tollaival fedez be téged, és szárnyai alatt lészen oltalmad; pajzs és páncél az Ő 

hűsége és igazsága. 

Ennek az Igének a szívedben kell lennie. Minden nap, nagyon ritka, hogy kimarad, de 

minden nap feleségemmel együtt leülünk, és elimádkozzuk. Ha mást nem, de ezt az egyet 

igen. Egyszerűen befedjük magunkat a szent vérrel, mert a szent vér a világ kapufélfájára már 

fölrajzoltatott, ha te bemész a szent vér mögé. Márpedig ha a Krisztus benned van, akkor a 

szent vér oltalma, a szent vér védelme alatt vagy. Mindennapi kenyerünket add meg nekünk 

ma, mondja nekünk Jézus, mikor imádkozni tanított. Ez mit jelent? Hogy minden nap imád-

kozni kell. A napi Igénket add meg nekünk ma! Imádkozzunk, hogy Isten adjon kijelentést, 

hogy szóljuk az Igét. Mert Isten Igéjének úgy van hatása, ha kimondjuk. Maradjunk a fegy-

verzeteknél: 

Efézus 6,14–15. 

14. Álljatok hát elő, körülövezvén derekatokat igazsággal, és felöltözvén a megiga-

zultság mellvasába, 

15. És felsaruzván lábaitokat a békesség Evangéliumának készségével.  

Azt mondja itt, hogy igazság, megigazultság mellvasába. Ezért tanítunk a kegyelemről. 

Sokan neheztelnek, mert ki a kegyelem? A kegyelem az nem egy tan, meg nem egy tantétel. 

A kegyelem maga a Krisztus. Ő maga Isten kegyelme, aki eljött testben. Sokan úgy 

gondolják, hogyha kegyelemről tanítunk, akkor az embereket bűnre hatalmazzuk fel. Nem, 

nem, nem, nem, mert Jézus soha nem hatalmazott fel senkit a bűnre! Megbocsátott a 

bűnösöknek. Megbocsátott annak a parázna nőnek, akit házasságtörésen kaptak. János 8. 

fejezetében olvashatunk róla. Akinek meg kellett volna halnia, mert a bűn zsoldja a halál. Az 

ószövetségben az adok-kapok volt. Ott nem volt kegyelem, ott a törvényt be kellett teljesíteni. 

Éppen olvastam Ákánról, amikor Józsué bevette Jerikót. Ott kollektív büntetés volt. Ákán 

elvett az aranyból, elvett az ezüstből, meg elvette a köntöst, és elvesztették az első csatáikat. 

Mert Isten az egész népnek adta, ott egy néppel kötött szövetséget. De a mi szövetségünk az 

személyes. Ott egy nemzettel, egy néppel volt szövetsége Istennek, most pedig veled 

személyesen van szövetsége. Ezt nagyon fontos, hogy megértsük!  
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Visszatérve, hogy a megigazultság mellvasába fölöltözzünk. Tudjad a te identitásodat, 

tudjad, hogy te ki vagy Krisztusban! Tudjad, hogy te Istenhez tartozol, igaz vagy Isten előtt, 

és bármikor megállhatsz Isten előtt! Mint az a tékozló fiú, aki megtért, és az apja a sarut 

föladta a lábára. A saru azt jelenti, hogy megállhatsz mindenkor az Isten jelenlétében. Gyűrűt 

húzott az ujjára. Mindenkor használhatod az én nevemet! Annak idején a pecsétgyűrűt 

használták, ha valaki képviselője volt egy ilyen családnak. Meg vagy igazulva. A megigazult-

ságodat fogja megtámadni a gonosz. Azt mondja, azért vagy beteg, mert – és hozza az ördög 

az ostobaságokat, hogy azért, mert Isten nem szeret téged. Hogy Isten szeret engem vagy nem 

szeret engem, azt nem abból állapítom meg, hogy éppen átszaladt a fekete macska, vagy nem 

szaladt át a fekete macska, vagy elértem a villamost, vagy lekéstem pont két perccel. Mert 

akkor nem szeret. Ezek babonák, hiedelmek! Istent nem a körülmények irányítják. Nem a 

körülményeidből, meg nem a látható dolgokból kell, hogy megállapítsad, hogy Isten szeret 

téged, vagy nem szeret téged, hanem Isten szeretete ott van benned, és a megigazultságodban 

stabilan kell állni a kősziklán. Az ördög innen akar lelökni, hogy most ne menj Isten elé, mert 

Isten haragszik rád! Most legyen óriási bűntudatod, lógasd az orrodat, csússzál, másszál, és 

meg ne próbálj Isten elé menni! Ezzel szemben mit mond a Zsidókhoz írt levél? Járuljatok 

Őhozzá mindenkor igaz szívvel. Mert bármikor odamehetünk Jézus nevében az Atya elé. 

Felsaruzván lábaitokat a békesség Evangéliumának a készségével. Ezelőtt két héttel 

tanítottam a Péternek adott kijelentésről, hogy: Te vagy a Krisztus, az élő Isten fia. Azt mond-

ta Jézus Péternek, hogy neked adom a mennyek országának a kulcsait. Amit megkötsz a 

földön, kötve lészen, amit megoldasz, oldva lészen a mennyben is. Mik ezek a kulcsok 

valójában? Ezek a kulcsok nálad vannak, te vagy alkalmas arra, hogy megnyisd az emberek 

előtt az Isten országának az ajtaját. Mi által? Az által, hogy szólod az Igét, és szólod az 

Evangéliumot.  

Az ördög el akar bizonytalanítani. Ez is egy fegyver. Bárhova mész, és Igét hirdetsz, és 

bizonyságot teszel Jézusról, ugyanazt fogják tenni veled is, mint Jézussal tették, vagy mint a 

tanítványokkal tették. A lényeg az volt, hogy próbálták őket elbizonytalanítani, hogy ne 

hirdessék az Evangéliumot. Nézd meg Pál üldöztetését. Nézd meg azt a sok mindent, amit 

Pálnak el kellett szenvednie. Ezt az ördög pontosan azért tette, hogy ne hirdesse az Evangéliu-

mot. Téged is el akar bizonytalanítani. Hogyha nem teszel bizonyságot, akkor az emberek 

nem tudnak bemenni, mert a kulcs ott van a szádban, ott van az Ige. Azt mondja: közel 

hozzád a beszéd, az Ige a szádban, amelyet mi hirdetünk, azaz az üdvösségnek a beszéde – a 

Róma 10-ben olvassuk ezt. Péter is írja a levelében, hogy: Mindenkor legyetek készen 

bizonyságot tenni a bennetek lévő reménységről. Fontos! Kell beszélnünk az üdvösségről, kell 

beszélnünk az embereknek a gyógyulásról. Sokan azt gondolják, hogy igen, Jézus gyógyított, 

még azt is elfogadják a vallásosok, hogy az apostolok is gyógyítottak, de az összes többi, az 

mind csaló! Voltak ilyen kommentek például. Döbbenetes ez a sötétség, és ez a tudatlanság! 

Még egy színésznő is beírt, hogy csak egy részét hirdetjük a Bibliának, és az emberek 

elájulnak, merthogy mi nem a teljes Evangéliumot hirdetjük. Majdnem visszaírtam neki, hogy 

egy színdarabbal Jókai összes művét leadja-e? Ez nem színház! Mi a teljes Evangéliumot 

hisszük, és tanítjuk. A teljes Bibliát tanítjuk, és hisszük a teljes Igét, de a sötétség az sötétség. 

Márk 6,5–6. 

5. Nem is tehet vala ott semmi csodát, csak néhány beteget gyógyíta meg, rájuk vet-

vén kezeit. 

Gondoljatok bele: a testté lett Ige, a testté lett Isten, aki előtt nincs lehetetlen, elment 

Názáretbe, ahol fölnevelkedett, és csak néhány beteget tudott meggyógyítani. Csak néhány 

beteget tudott meggyógyítani! Itt is mondják, hogy itt mindenki meggyógyul? Nem, de mi 

mindenkiért imádkozunk. A gyógyulás lehetősége ott van mindenkinek, ott van minden ember 

számára. Ki kell nyúlni érte! Nem nekünk kell megszerezni a gyógyulást, a gyógyulást már 

Jézus megszerezte a kereszten. Nekünk csak ki kell nyúlni a hitünkkel. Nem a hiteddel szerzel 
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meg semmit. A hit csak kinyúl azért, ami már megvan. A gyógyulás egy szellemi valóság. Ha 

Jézus nem váltott volna meg minket a betegség alól, akkor nem tudnánk olyan dolgot 

birtokolni, birtokba venni, amit Ő nem adott nekünk. Ezt kétezer éve nekünk adta! Nekünk 

adta a bővölködést, a gyarapodást. A hitünkkel kell kinyúlni érte! Föl kell növekednünk 

hitben! El kell fogadnunk ezeket az igazságokat, szemben a tényekkel, amiket látunk. Lehet, 

ha hazamész, ott látod a befizetetlen csekket. A Biblia meg azt mondja, hogy Jézus Krisztus 

szegénnyé lett érettünk, hogy mi az Ő szegénysége által meggazdagodjunk. Ez egy ellentmon-

dásnak tűnik, de mégis ez az igazság. Mert Jézus Krisztus tényleg szegénnyé lett érettünk, 

otthagyta a menny gazdagságát. Isten szeretné, ha az Ő gyermekeinek minden szüksége be 

lenne töltve.  

Visszatérve a pusztai vándorlásra, gondoljatok bele, hogy nem volt a pusztában mentő, 

nem volt gyógyszertár, még butik sem volt, ahol tudtak volna vásárolni. Belegondoltatok 

ebbe, hogy senki más nem volt nekik, csak egyedül Isten? Mégis föllázadtak Isten ellen. Ha 

visszamegyünk Ádámhoz és Évához, Isten látta el őket mindennel. Ő helyezte őket az 

Édenbe, Ő adott nekik mindent, és mégis egy ostoba kígyónak hittek, aki semmit nem adott 

nekik. Semmit az égvilágon! Semmit nem kaptak tőle. Ráadásul hazudott, és mégis képes volt 

föllázítani Isten ellen őket. 

6. És csodálkozik vala azoknak hitetlenségén. Aztán köröskörül járja vala a falvakat, 

tanítván. 

Mit mond a Hóseás 4,6? Elvész az én népem, mert ismeret nélkül való. Semmit nem érnek 

neked ezek az igazságok, ha nem tudsz róla. Semmit nem ér neked ez az igazság, ha be nem 

építed a szívedbe, és a részeddé nem válik. Amikor hittel, erővel, és hatalommal szóljuk az 

Igét, akkor bizony a gonosz elmenekül. Nem azt jelenti, hogy nem lesznek hitharcaid. 

Lesznek, pontosan ezért van szükség a fegyverre: 

Efézus 6,17. 

17. Az üdvösség sisakját is fölvegyétek, és a Szellem kardját, amely az Isten Igéje 

(Rhema): 

Mit olvastunk az előbb a 107-es zsoltárban? Kibocsátá az Ő Igéjét, és meggyógyítá őket. 

Kibocsátá az Ő Igéjét – az Ő szavát. Ott is fellázadtak Isten ellen. Mikor kerültek bajba? 

Amikor Isten ellen lázadtak. Az egyetlen személy volt, aki meg tudta tartani őket. Megtartotta 

az ellenségtől, vezette őket felhőoszlopban, tűzoszlopban, és még a ruhájuk, a cipőjük sem 

kopott meg, mégis fellázadtak Isten ellen. És amikor lázadtak, akkor jöttek a mérges kígyók, 

és megcsípték őket. Látjátok, hogy amikor Isten ellen szóltak, akkor jöttek a bajok, jöttek a 

kígyók. Lehet, hogy neked is vannak kígyómarásaid, lehet, hogy a családi életedet marta meg 

a kígyó, az egészségedet, az anyagi helyzetedet, vagy éppen a munkahelyedről akarnak most 

kirúgni, vagy bármilyen egyéb támadás van ellened. Mi volt az ellenszer a kígyómarás ellen? 

Föl kellett nézniük a rézkígyóra. Ez egy érdekes orvosság, nem? Gondolj bele a tudomány 

szemszögéből nézve milyen, hogy mérges kígyó csípését szenveded el, és erre az a 

gyógymód, hogy nézz föl a rézkígyóra? Ez Isten bölcsessége! Miért tette ezt Isten? Azért, 

hogy higgyenek Őbenne. Hogy Őbenne higgyenek! Ott nem segített az, ha bekötözték a 

sebeket. Nem segített az, hogy panaszkodott valaki. Semmi az égvilágon nem segített. Csak 

azok gyógyultak meg, akik a rézkígyóra tekintettek, amit a póznára feltett Mózes. Ami nem 

más, mint Jézus Krisztus előképe.  

Bármilyen kihívásunk van, akkor bizony a keresztre kell tekintenünk! A keresztre kell 

tekintenünk, mert Isten Igéjében erő van. Ha megnézzük Názáretben Jézus szolgálatát, akkor 

azt láthatjuk, hogy maga a testté lett Isten, a testté lett Ige nem tudott csodát tenni, amikor a 

hitetlenség jött. Miért? Mert a gonosz befolyása alá kerültek. Rossz volt a hitük. Ők semmi 

mást nem láttak benne, mint az ácsmesternek a fiát. Nézzük meg a Márk 6,3-at előtte, hogy 

miért nem tudott Jézus csodát tenni.  

Márk 6,3. 
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3. Avagy nem ez-é az az ácsmester, Máriának a fia, Jakabnak, Józsénak, Júdásnak és 

Simonnak pedig testvére? És nincsenek-é itt közöttünk az Ő nőtestvérei is? És megbot-

ránkoztak Őbenne. 

Miért? Mert ezeket mondták, kimondták. Nézd meg a vérfolyásos asszonyt! Ő hogyan 

gyógyult meg? Úgy, hogy kimondta a hitét: Ha csak a ruhája szegélyét érintem is, meg-

gyógyulok! Hallotta a jó hírt, kimondta a hitét. Kimondta a Jézus Krisztusban való hitét, és 

megcselekedte, ezért Isten ereje ki tudott áradni. Nem mindegy, hogy mit beszélsz. Vagy az 

élet szavait, vagy a halál szavait szólod. Nagyon érdekes kísérletet végeztek 1991-ben a Yale 

egyetemen huszonnégyezer emberrel. Egy orvosi magazinban jelent meg, ami a 

gyógyulásokkal foglalkozik. Már előtte is végeztek 2800 emberrel egy olyan kísérletet, hogy 

megkérdezték tőlük, hogy hogyan érzik magukat. Ez volt a kérdés. Statisztikák kimutatták, 

hogy akik azt mondták, hogy rosszul érzik magukat, azoknál négyszer, ötször több volt az 

elhalálozás, bár hasonló állapotú emberekről van szó. Akik pedig a hit szavait szólták, azok 

meggyógyultak. Huszonnégyezer emberrel ugyanezt elvégezték, és ugyanerre az eredményre 

jutottak. Ugyanis a beszédközpontunkat Isten úgy alkotta meg, hogy befolyással van az 

idegpályáinkra. Befolyással van, és ezzel utasításokat adsz a testednek. Ezt tudományos 

alapon az orvosok is megállapították.  

Az Ige ott van a Példabeszédekben, hogy: Mind az élet, mind a halál a nyelv hatalmában 

van, ki-ki hogyan szeret azzal élni, úgy eszi annak a gyümölcsét. Isten nem végzett tudomá-

nyos kísérleteket, Ő egyszerűen csak beleírta az Igébe. De pontosan tudja, hogy hogyan 

teremtette meg az embert. Tehát nagyon fontosak a szavaink ereje, és ha hitharcod van, a hit 

szavait szóljad akkor is, hogyha olyan pocsékul érzed magad, hogy már jártányi erőd sincs! 

Akkor is a hit szavait szóld, hogy: Mindenre van erőm a Krisztus Jézusban, aki engem 

megerősít! Hálát adunk Istennek! Ez a szavak ereje. Sokan szeretnének meggyógyulni, de 

mindig a betegségeikről, a szenvedéseikről beszélnek, egy rossz kép van bennük, és ennek a 

képnek a lenyomata meg fog látszani a testükön is, a fizikai testükön. A János 6,63 mondja: 

János 6,63. 

63. A szellem az, aki megelevenít, a test nem használ semmit: a beszédek, a melyeket 

én szólok néktek, Szellem és élet. 

Mert Isten Igéje Isten szájából származik, és Isten Szelleme kente föl. Ha azt Istennek egy 

gyermeke, aki Szellemmel teljes, ő szólja, akkor Isten ereje fölszabadul, és ez az erő egysze-

rűen kiárad a testedben, és gyógyulásokat hoz. Itt sokan vagyunk, akik már ezrek gyógyulá-

sáért imádkoztunk. Isten azt mondta az Igéjében, hogy a hívők betegekre fogják vetni a 

kezeiket, és azok meggyógyulnak. Ezt Jézus megtette a feltámadása előtt, és a földi 

szolgálatában. A Máté 10-ben olvassuk, amikor kiküldte a tizenkét tanítványt. A parancsolat 

mindig ugyanaz volt, hogy hirdessétek Isten országát, imádkozzatok a betegek gyógyulásáért, 

halottakat támasszatok föl! A Lukács 10-ben olvassuk, amikor hetven tanítványt küldött ki 

Jézus, ugyanezekkel a parancsokkal látta el őket. A végén azt mondta: Ímé, adok néktek 

hatalmat, hogy kígyókon, skorpiókon tapodjatok, az ellenség minden erején, és semmi nem 

árthat néktek. Ezek Jézus parancsolatai. Kikről beszél? Majd az apostolok fogják ezt tenni? 

Vagy Jézus első tanítványai? Mit mondott? Akik hisznek!  

A hitetlenek nem fognak Jézus nevében imádkozni gyógyulásért, mert nem hiszik a 

nevében levő erőt. Valójában egy szavát sem hiszik el Istennek. Téged neveznek sarlatánnak, 

mert te imádkozol a betegek gyógyulásáért. Jézus nem volt sarlatán, Jézus egyetlen tanítványa 

sem volt az. Amit olvasunk az Apostolok cselekedeteiben, ami rögzítve lett, az húsz, harminc, 

negyven Jézus után, vagy lehet, hogy még később íródott le. Ott is ugyanazok a történések 

voltak: amikor egy evangélista szolgált, akkor is sok jel és csoda történt abban a városban. 

Jézus nem azért a pár emberért halt meg, aki abban a korban élt, Isten ereje nem változott 

meg! Isten Igéje nem változott meg. Az Isten Igéjében levő erő ugyanúgy fölszabadul ma is, 

mint akkor fölszabadult. Vagy ugyanúgy a hitetlenségre ma is egyszerűen meg van szomorít-
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va a Szent Szellem, és nem történik semmi. Fontos, hogy megértsük, hogyan tud kiáradni ez 

az erő? Úgy, ha szóljuk Isten Igéjét. Miért hiszek ebben annyira? Mondod, és meglesz. 

Mondhatod, mantrázhatod, attól még nem lesz meg, de ezeket az alapigazságokat, az Igét be 

kell építened a szívedbe. A mi hitünk alapja Isten beszéde. Amit Isten már megszerzett neked, 

ahhoz jogot formálhatsz, és a valóságodba szólíthatod. Erre isteni felhatalmazása van minden 

hívőnek. 

János 14,12. 

12. Bizony, bizony mondom néktek: Aki hisz én bennem, az is cselekszi majd azokat 

a cselekedeteket, amelyeket én cselekszem; és nagyobbakat is cselekszik azoknál; mert 

én az én Atyámhoz megyek. 

Kik fogják cselekedni? Az apostolok? Valamilyen különleges emberek, akik elvégeztek 

egy teológiát, és nem tudom, milyen ruhákat öltenek magukra, ők fogják tenni? Vagy kik? A 

hívők! Lehetsz az te is? Igen, lehetsz az te is. Biztatlak téged, ha van egy beteg a szomszédod-

ban, vagy a környezetedben, akkor tedd rá a kezedet, és imádkozz érte a Jézus nevében! Nem 

tudom, hány száz, hány ezer embert láttam meggyógyulni, de egyet se én gyógyítottam meg, 

hanem Jézus. Istennek ez a módszere, hogy te megteszed, amit Ő mondott, Isten pedig 

megteszi, amit te mondtál. Ez ilyen egyszerű. Lehet ezt bonyolítani, lehet ezt ragozni jobbról-

balról, de ez egy nagyon egyszerű igazság. És ebben a nagyon egyszerű igazságban kell 

nekünk megállni, hogy kimondjuk az Igét! Hittel mondjuk ki, mert abban az Igében erő van, 

és hiszünk! Jézus, amikor odaállt Lázár sírjához, nem azt mondta, hogy: Hát, vagy kijön, vagy 

nem, majd meglátjuk, próbáljuk meg! Hanem odaállt, és Lázár kijött. Amikor Jézus szólt, 

akkor megtörtént, mert az Ige cselekszik. Tehát Jézus azt mondta: Bizony, bizony mondom 

néktek: Aki hisz énbennem... Ki fogja tenni? Aki hisz énbennem. Mit fog cselekedni?  

Amiket Jézus cselekedett.  

Utána beszél Jézus arról, hogy el fogja küldeni a Szent Szellemet. Ezt nagyon sokan nem 

értik, hogy bár Jézus Isten és ember volt, Ő úgy mint felkent, mint Krisztus szolgált itt a 

földön, a Szent Szellem ereje által. Tegnap a postán összefutottam egy emberrel, és 

megismert engem. Kérdezte, hogy imádkozunk-e még a betegekért? Mondtam, hogy persze, 

hogy imádkozunk! De az mennyi energiát elvesz tőlünk, és az minket teljesen leszív. Talán 

egyszer lehetett az alkalmunkon. Mondtam, hogy: Drága ember, mi nem a mi energiánkat 

használjuk, mi Isten erejét használjuk, hogy az emberek meggyógyuljanak! Hálát adunk 

Istennek! A múlt héten volt szó a hamisítványokról és az igaziról. Az energia nem gyógyít. 

Igen, szükségünk van energiára, mert el kell, hogy menjünk. Szükségünk van fizikai erőre, de 

az energia nem gyógyít. Nyúlj bele a konnektorba, ha nem hiszed el, és majd észreveszed. 

Megrázó élményeid lesznek, de valószínű nem fogsz meggyógyulni. Viszont Isten Szelleme, 

aki egy személy, egy személy! Ő viszont igen, Ő viszont gyógyít. 

Példabeszédek 18,20–21. 

20. A férfi szájának hasznával elégedik meg az ő belseje; az ő beszédének jövedelmé-

vel lakik jól. 

21. Mind a halál, mind az élet a nyelv hatalmában van, és amiképpen ki-ki szeret 

azzal élni, úgy eszi annak gyümölcsét. 

Ezt már az előbb is idéztem, de ez annyira fontos, annyira kiváló, és annyira érthető 

igehely, hogy ebből az egy igeversből meg lehet érteni Isten működését. Ha butaságokat 

beszélünk, akkor foglalkozni kell a szánkkal, hogy az igazságra nyissuk meg, és ne a 

hamisságra. Ne arról beszélj, ami van, ne a láthatókról, hanem a láthatatlanokról! Ne a 

láthatókra tekints, hanem a láthatatlanokra, mert a láthatók, azok ideig valók, a láthatatlanok 

pedig örökkévalók! Az az állapot, amiben vagy, az lehet, hogy egy tény. Lehet, hogy egy 

helyzet, de pontosan azért szóljuk az Igét, hogy azt a tényt, azt a nem kívánt helyzetet meg 

tudjuk változtatni. Ez a hitünkkel és a beszédünkkel fog megtörténni. Tehát vagy az élet 

szavait szólod, vagy a halál szavait. Bizony, drága testvéreim, le kell szoknunk erről, mert 
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néha kiszalad a szánkon, amit látunk. Nem kell mindent kimondani, ami átszalad az 

agyunkon, hanem venni kell egy mély levegőt, vagy el kell számolni háromig. Ha nagyon 

kezdő vagy, akkor tízig, vagy tovább, teljesen mindegy. De a hit szavait kell szólnunk, és ne 

pedig azt, amit látunk. 

Példabeszédek 4,20–22. 

20. Fiam, az én szavaimra figyelmezz, az én beszédeimre hajtsad füledet. 

Fiam – hozzád szól, mert Isten fia, az Ő gyermeke vagy. Az előbb beszéltem a gonosz 

befolyásáról, és Isten befolyásáról. Te döntöd el az elmédben. Azért fontos a múlt vasárnapi 

üzenet, mert az elmédben, a gondolataidban fog eldőlni, a két füled között, hogy minek nyitod 

meg az akaratodat. Te döntesz, Isten nem fog dönteni helyetted. Elfogadhatod az ördög 

programját, vagy elfogadhatod Isten programját. Ez a te döntésed. Isten rád bízta. Sokan azt 

mondják, hogy úgy lesz, ahogy Isten akarja. Jézus miért ment imádkozni Názáretbe a 

betegekért? Azért, mert azt akarták, hogy betegek maradjanak? Nem, nem, nem! Miért ment 

oda imádkozni? Azért, hogy meggyógyuljanak. Mit mond a Jakab levél? Imádkozzatok 

egymásért, hogy meggyógyuljatok. Írja a Jakab levél, hogy: Beteg-e valaki köztetek? Hívja 

össze a gyülekezet véneit, és imádkozzanak érette! Kenjék meg őt olajjal, és a hitből való 

imádság megtartja a beteget, ha valami bűnt is követett el, megbocsáttatik néki. Kik fogják ezt 

csinálni? A gyülekezet vénei. Nem az idős korodat értjük ezalatt, hogy valakinek száz 

évesnek kell lenni, hogy ezt megtegye, hanem aki érett, aki fölnövekedett a Krisztusban. Ez 

egy nagyon egyszerű igazság.  

Édesanyámnál bent voltam a kórházban látogatóban a feleségemmel, akinél volt olaj. Ott 

volt egy őrjöngő ember, akivel semmit nem tudtak csinálni. Mindegy volt, mit nyomtak bele, 

milyen injekciót, ő csak ott üvöltözött, őrjöngött. Mondtuk, hogy na, ebből elég! – és 

megkentük őt olajjal. Képzeljétek el, elnémult! Nem tudtunk vele kommunikálni. Jézusé a 

taps, Jézusé a dicsőség! Ott vívódtunk magunkban, hogy mit csináljunk. Ott voltak az ápolók, 

meg mások is. Megvártuk, amíg elmennek egy kicsit távolabb, hogy ne lássák, mit csinálunk. 

Mi is úgy tettünk, mint Péter, amikor feltámasztotta Tábitát. Kizavart mindenkit, hogy nem 

kell ott a hitetlenség! És Isten megtette. Van több módja a gyógyulásnak. Amiben hinni tudsz, 

azt tedd meg, és Isten oda fog állni a hited mögé. Hálát adunk Istennek! Arra figyelj, amit 

Isten mondott!  

21. Ne távozzanak el a te szemeidtől, tartsd meg ezeket a te szívedben. 

A te elmédben tartsd meg ezeket, hogy ne távozzanak el. Józsuénak is mit mondott Isten? 

Ugyanezt mondta, a Józsué 1,9-ben olvassuk: Légy bátor és erős! Az én beszédemről 

gondolkozzál éjjel és nappal, mert akkor leszel áldott, és akkor leszel sikeres. Józsuénak nem 

kis feladatot kellett végrehajtania: be kellett venni a bevehetetlennek tűnő Jerikót. Isten neki is 

egy nagyon érdekes fegyvert adott egy olyan várral szemben, amit nem lehetett lerombolni. 

Az volt a fegyverük, hogy körbe kellett járniuk a várfalakat, vinniük kellett a frigyládát, 

énekelniük kellett, aztán az utolsó napon kürtölniük, és leomlottak Jerikó falai. Miért kellett 

ehhez bátornak és erősnek lenni? Szerintem a hadvezéreknek kellett elmondani ezt a 

csodálatos haditervet. Mert milyen haditerv ez a világ szemével? Bolondság. A mi Istenünk 

ilyen. Isten „bolondságát”, ha megcselekszed, akkor meg fogod látni az eredményt.  

22. Mert életük ezek azoknak, akik megnyerik, és egész testüknek egészség. 

Most igei megvallásokat fogunk tenni. Köszönjük Istennek a mai üzenetet! Hiszem, hogy 

szólt mindannyiunkhoz. Akik pedig nagyon jól ismerjük ezeket az igehelyeket, ezeket az 

igazságokat, bennünket pedig ez megerősített. Nagyon fontos az, hogy időről időre 

megerősítsük magunkat Isten igazságában. Most teszünk néhány megvallást, tehát ki fogjuk 

mondani az Igét. Ha bármilyen elnyomás van a testeden, akkor most ne csak úgy egyszerűen 

mondd ki, hanem hittel mondd ki, mert ezekben az igehelyekben, igeversekben erő van, mert 

ez Isten beszéde. Mondjuk:  
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Jézus az életem Ura. Semmilyen betegségnek és kórságnak nincs hatalma fölöttem. 

Bűnbocsánatot kaptam, szabad vagyok a bűntől és a bűntudattól. Meghaltam a bűnnek, és 

élek az igazságnak. Szabad vagyok a meg nem bocsátástól, a viszálytól. Megbocsátok 

másoknak, ahogy Krisztus is megbocsátott nekem. Mert a Szent Szellem kiárasztotta a 

szívembe Isten szeretetét. Jézus a testében hordozta el a bűneimet, ezért meghaltam a bűnnek, 

és Istennek élek. Az Ő sebeiben meggyógyultam, és egészséges vagyok. Jézus elvette a 

betegségeimet, fájdalmaimat, ezért semmi kórságnak és fájdalomnak nem adok helyet. Isten 

kibocsátotta a szavát, és meggyógyított engem. Atyám, a Te szavaid miatt győztes vagyok a 

Bárány vérével, és a bizonyságtételem beszéde által. Legyőztem a világot, a bűnös termé-

szetet, és az ördögöt. Te bővölködő életet adtál nekem. Az Igéden keresztül elfogadom ezt az 

életet, és szétárad minden szervemre, az egész testemre. Gyógyulást és egészséget hordoz a 

testem. Mennyei Atyám, én figyelek arra, amit mondasz, fülemet a beszédedhez fordítom, és 

nem engedem, hogy tekintetem eltávozzon rólad. Szívemben őrzőm Igédet, mert élet az 

számomra, és egészség az egész testemnek. Ámen.  

Hálát adunk az Úrnak! Dicsérjük az Urat! Megköszönjük Istennek az Ő Igéjét! 

Megköszönjük az Ő igazságát! Érvényesítjük az életünkben és a testünkben! Halleluja! 

 
*A függőleges vonallal jelzett igeversek más fordításból származnak. 

A felhasznált bibliai versek a King James kiadás számozását követik. 


